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Skolebestyrelsesmøde – 10/10-22  

 
 

Indkaldte: Gry Jørgensen (forælder), Helle Lindhardt (personale), Jan Rasmussen (ledelse), 

Karsten Sandau (forælder), Kenneth Madsen (forælder), Lene Elise Andersen 

(ledelse), Thomas Gustafsen (konstitueret leder) Lisette Koch Hansen (personale), 

Michael V. Knudsen (forælder), Søs W. Jensen (Forælder), Natascha Leth Jørgensen 

(Forælder), Heidi Kristiansen (Forælder) Tobias og Rasmus (elevrådsrepræsentanter) 

Afbud: Michael Knudsen 

Sted: Stormarksskolens læringscenter 

Klokken: kl. 17:30 – 19:00 

Forplejning: Mad fra Meny Nakskov.  

 

Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt med en tilføjelse under evt.  

      
2. Godkendelse af referat fra d 12/9- 22 

- Godkendt 

      
3. Status fra ledelsen  

- Thomas startede for en uge siden, han har talt med ledelse og vejledere.  

Jan orienterer om de aktuelle opsigelser og langtidssyge. Desværre er det i høj grad udskolingen som 
bliver ramt af at skulle have nye medarbejdere. Det er jobopslag og de første ansøgninger er kommet 
ind. Vi har drøftet om vi bliver nødt til at lave helt ny opgavefordeling for udskolingen for at løse 
kerneopgaverne. Vi er opmærksomme på, at dette også presser medarbejderne.  

Kenneth og Gry tilbyder at deltage i ansættelsessamtaler til de nye stillinger, de fordeler de to 
samtaledage mellem sig.  
Lene orienterer om evaluering af Co-teaching-processen, som er på onsdag og om indsatsen med 
overgangen fra dagtilbud til førskole. Der har været en af tre planlagte legedage, hvor skolegrupperne 
har været på besøg her.  
 

4. Nyt fra formanden  
- Formanden beretter om den nye rolle, og fortæller om en stor velvillighed fra resten af bestyrelsen 
til at understøtte rollen.  

 
5. Nyt fra eleverne – herunder nyt fra elevrådet  

- Eleverne stiller forslag om nye retningslinjer for mobiltelefoner. Forslaget indebærer, at udskolingen 
får lov at have telefonerne i frikvarteret eller at de må have dem i taskerne, men ikke bruge dem.  

Efter efterårsferien er der fokus på ’ren skole’ da der har været meget skrald fra eleverne på 
Løjtoftevej. Det er tanken at ordningen med oprydning skal gå på skift mellem klasserne i 
udskolingen.  
Bestyrelsen bakker idéen op. Hele elevrådet har bakket op om tanken og bragt det op i klasserne.  
Der er behov for flere skraldespande på gaden.  
 
Punktet med mobiltelefoner drøftes. Elevrepræsentanterne mener det vil blive lettere at indsamle 

telefonerne, når de ved, at de får dem igen i næste frikvarter. De mener også at aktivitetsniveauet i 
frikvartererne vil være fastholdt. Betalingskortet ligger for flere elever i mobilens cover.  
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Karsten ønsker at der fortsat er mobilfri skole og arbejder med at udvikle fællesskaber. Det er 
tvivlsomt om de nye regler vil blive overholdt, idet de regler som er nu i forvejen er vanskelige at 
opretholde.  
Det påpeges også, at skolen har en opgave med at skabe mulighed for aktiviteter, så der ikke opstår 

kedsomhed. Lærerne oplever at der opstår mange konflikter omkring brugen af mobiler. Der er også 
en tendens til, at enkelt gemmer sig. Der kan komme problematikker med filmoptagelser af lærere og 
elever.  
 
Elevrepræsentanterne opfordres til at gå tilbage til elevrådet og drøfte dette igen og finde nye 
argumenter og forslag til en forsøgsordning.  
 

Der blev på sidste møde talt om, at elevrådet skulle udarbejde en skrivelse vedr. toiletforholdene. 
 

6. Nyt fra personalet  
- Lisette fortæller, at personalesituationen afstedkommer mange frustrationer. Godt at høre, at 

ledelsen er opmærksomme på det.  
Der er kommet et spørgsmål vedr. de penge, som må opkræves fra forældre i forbindelse med 

lejrskoler, idet kr. 75,- pr. elev vanskeligt rækker til spisning. Skal der kigges på beløbsgrænser og 
måden beløbet opkræves på? – Det giver mening at tage punktet op som princip på et kommende 
møde evt. omkring december måned. Næste lejrskole i udskolingen ligger til foråret. Der skal spørges 
tilbage til udskolingslærerne, hvad der præcis skal til for at det kan hænge sammen.  
 

7. Samarbejde med sektorledelsen fremadrettet – Hvad forventer vi som bestyrelse? 
- Karsten har opponeret mod, at bestyrelsen ikke har været inddraget i beslutningen om at ansætte 

Thomas som konstitueret leder. Han foreslår at bestyrelsen skriver til Espen og beder om inddragelse 
fremadrettet. Karsten tilbyder at lave et udkast til dette skriv.  
 

8. Ansættelsesudvalg til kommende skoleleder 
- Karsten ønsker at sidde med i ansættelsesudvalget, og bestyrelsen har besluttet at han skal det som 
repræsentant for bestyrelsen. 
 

9. Næste møde  

- Mandag d. 5. december. 
 

10. Evt.  
- Der er kommet ny sagsfremstilling vedr. ændringer i styrelsesvedtægterne, som bestyrelsen skal 
have mulighed for at lave høringssvar til inden 21. oktober. Der er i det nye udkast markeret 

ændringer med gult, men ikke markeret hvilke kapitler, der er fjernet. Det bør bemærkes, at afsnittet 
om at sektorchefen træffer beslutning om ansættelse af skoleleder efter udtalelse fra skolebestyrelsen 
ikke er efterlevet i den aktuelle situation.  
 


